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Groep:   Eerste raadscommissie 
Datum:  04 juni 2024 

Uur:   19.59uur-20.09uur 
Plaats:   Nieuwe Schepenzaal 

Aanwezig: V. Van Quickenborne, burgemeester; 

W. Allijns, K. Detavernier, schepenen; 
M. Ahouna (voorzitter), M. Vandemaele, M. Veys, P. Soens, W. Vermeersch, 

raadsleden; 
N. Deprez, notulist 

 

Verontschuldigd: V. Decaluwe, N. Beugnies, B. Vandorpe, raadsleden 
 

Bijlagen:   
 

 
 

GEMEENTERAAD  
 

1 AjKo vzw – Voordracht van een vertegenwoordiger in de algemene vergadering en  
in de raad van bestuur. 

 

Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

2 Gaselwest – algemene vergadering van 18 juni 2024 – aanduiden eenmalige 

vertegenwoordiger- uitdrukkelijk goedkeuren twee agendapunten.  
 

 Raadslid W. Vermeersch informeert waarom dit punt opnieuw naar de gemeenteraad komt. 
Schepen W. Allijns licht toe dat de aangeduide vertegenwoordiger van de Stad, raadslid V. 

Decaluwe, verhinderd is op 18 juni 2024 en er een vervanger moet aangeduid worden. 

 
Raadslid W. Vermeersch vraagt of er geen vervangingsregeling van toepassing is in dit geval. 

Schepen W. Allijns deelt mee dat er destijds geen plaatsvervanger werd aangeduid. 
 

Raadslid P. Soens wil graag weten of dit vergeten werd en verwijst hiervoor naar de andere 
intergemeentelijke samenwerkingen waar dit wel is voorzien. 

 

Bij de aanduiding van de vertegenwoordigers door de gemeenteraad in zittingen 
van 11 februari 2019 (nota nr. 2019_GR_00019) en 13 december 2021 (nota nr. 

2021_GR_00188) werd uitdrukkelijk beslist om geen plaatsvervanger aan te 
duiden. 

 

Raadslid P. Soens informeert naar de reden waarom de gemeente Nazareth uit Gaselwest 
stapt. Schepen W. Allijns verwijst hiervoor naar de vorige raadscommissie en gemeenteraad: 

“De oorzaak van de uittreding heeft te maken met de vrijwillige samenvoeging van de 
gemeenten De Pinte en Nazareth.” De Pinte was lid van IMEWO en naar aanleiding van de 

fusie heeft men beslist om hierbij aan te sluiten.  

Vergaderverslag 



 

 

 

(Zie memorie van toelichting) 

 
3 2024-033 Maatregelen ter bescherming van de burgers tegen verstoringen van de 

openbare orde en veiligheid – Bekrachtiging van burgemeestersbesluit inhoudende 
legitimatie stelselmatige ID-controles en fouillering i.l.v. fietsdiefstallen 

 

 Raadslid W. Vermeersch verwijst naar de eerdere toelichtingen door de GAS-ambtenaar van 
de wijzigingen aan de Algemene Politieverordening en vraagt waarom er deze avond geen 

toelichting wordt gegeven. De Burgemeester merkt op dat het hier om een bekrachtiging van 
een burgemeestersbesluit gaat en geen wijziging van de verordening. 

 
Op de vraag van raadslid M. Vandemaele of het hier een hernieuwing van een eerdere 

maatregel betreft, wordt bevestigend geantwoord. Op vraag van de politie werd deze 

maatregel nu opnieuw hernomen. 
 

De gemeenteraad heeft in zitting van 19 februari 2024 (nota nr. 2024_GR_00035) 
eenzelfde burgemeestersbesluit d.d. 29 januari 2024 bekrachtigd voor de periode 

29 januari tot en met 29 april. 

 
Raadslid W. Vermeersch informeert of naast het gebied binnen de R36 te Kortrijk, ook het 

Astridpark is overwogen. De Burgemeester deelt mee dat de meeste gevallen zich situeren in 
de stationsomgeving.  

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

4 Kerkfabrieken – Jaarrekeningen 2023 - advies.  
 

Raadslid W. Vermeersch merkt op dat er 2 erkenningsdossiers voor Kortrijk werden ingediend 
en dat enkel de Evangelische Gemeente “De Pottenbakker” tot nu toe werd erkend. Hij vraagt 

naar de stand van zaken in het andere erkenningsdossier van de moskee Attaqwa. Schepen K. 

Detavernier merkt op dat er een toetsing moet gebeuren aan het nieuwe decreet door de 
Vlaamse Minister van Binnenlands Bestuur. 

 
De gemeenteraad van de Stad Kortrijk heeft gunstig advies verleend in het dossier 

(nota nr. 2023_GR_00060) en het is nu wachten op de beslissing van de Vlaamse 

Minister van Binnenlands Bestuur. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

5 Kerkfabriek Sint-Amandus Bellegem – contractverlenging huurovereenkomst GSM-
mast – Goedkeuren.  

 

  Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

6 Tijdelijke Politieverordening – Tijdelijke privatisering van een deel van het 

openbaar domein bij diverse evenementen in de maand juli – Vaststellen. 
 

 Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

7 Wedstrijdreglement – Wedstrijdreglement Junibraderie - Goedkeuren. 

 
Geen bemerkingen. 

 



 

 

(Zie memorie van toelichting) 

 

 
VARIA 

 
1 Stand van zaken overeenkomst KVK. 

 

Raadslid P. Soens informeert naar de stand van zaken in de onderhandelingen tussen de Stad 
en KVK voor de opmaak van een nieuwe overeenkomst. Schepen W. Allijns deelt mee dat 

deze reeds vergevorderd zijn en dat de nieuwe overeenkomst verwacht wordt tegen de start 
van het nieuwe seizoen. 

 
Op de vraag van raadslid P. Soens of de KVK ook zal gewezen worden op de verplichting tot 

het bouwen van het oefencomplex, antwoordt schepen W. Allijns dat dit inderdaad in de 

nieuwe overeenkomst is voorzien. 
 

2 LAGO. 
 

 Raadslid W. Vermeersch vraagt na of er nog nieuws is over Lago. Schepen W. Allijns licht toe 

dat er geregeld overleg is om de zaken op te volgen. Hij voegt er nog aan toe dat de 
behaalde cijfers dit jaar nauw aansluiten bij deze uit het businessplan en dit in tegenstelling 

tot de voorbije jaren. 
 

 
 

 

De notulist 
         N. Deprez  
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